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新型號貨車有助減低溫室氣體
及空氣污染物排放
致力減少對環境負擔

 



HKTVmall 業務持續增長，我們一直積極拓展物流團隊以強化每日配送容量，滿足顧
客需求。現時 HKTVmall 擁有全港最大的住宅配送物流團隊，約有350部貨車每日穿
梭全港，務求將顧客訂購的貨品，以完好無缺的狀態準時送到客人府上。


與此同時，HKTVmalll亦肩負社會責任，致力減低車輛排放廢氣對空氣質素的影響，
因此HKTVmall將會引入廢氣排放標準至「歐盟六期診斷系統階段D」的24公噸貨車，
用作運送急凍食品到各個物流中心，其排放性能比法定廢氣排放標準更佳，同時積極
考慮採用生物柴油取代傳統柴油，期望有助減低產生溫室氣體和部份空氣污染物的排
放，減少對環境的負擔，為保護環境出一分力。
 

早於HKTVmall開業時，我們已建立自家的派送團隊，現時每日約有350部送貨車運作


我們最新引入的歐盟六期診斷系統階段D貨車採用直列六氣缸引擎（ Inline Six-
cylinder Engine），內置廢氣再循環冷卻系統（EGR）的EGR率為25%，配合微粒過
濾器 （DPF）及BlueTec 廢氣處理（SCR），有助進一步減少氮氧化物、二氧化碳及
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微粒排放。


與歐盟五期型號相比，新型號貨車的耗油量可降低 3至4%，有效節省能源。而新型號
貨車可使用生物柴油作汽車燃料，即是以菜油、動物脂肪、煮食廢油等製成的可再生
燃料，有助減少溫室氣體排放。
 

資料由供應商提供
 


HKTVmall在發展電子商貿業務，致力維持高派送效率及服務質素，同時會積極採取不
同的措施，加強宣揚保護環境的意識，令香港及全球得以持續發展。
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New Model Truck Helps for Reducing The Emission of 
Greenhouse Gases & Air Pollutants

Committed to Reduce Burden on The Environment
 



HKTVmall’s business maintains growth momentum that we devote to strengthen our
logistic capacity with the continuous expansion of our delivery fleet. Being the largest
residential distribution network in Hong Kong, HKTVmall operates more than 350
delivery trucks daily and shuttling around Hong Kong, so that the products can be
delivered to the customers on time in perfect conditions.


In parallel to this, HKTVmalll shoulders social responsibility to reduce the impact of
vehicle emissions on air quality, that we will soon introduce a new model 24 tonnes
truck with the qualifying standard of “Euro VI On-Board Diagnostics (OBD) Phase
D”, which will be used to transport frozen products to various logistics centers. Its
exhaust emissions outperform the prevailing statutory emission standards, as well
as actively considering for the use of Biodiesel instead of traditional diesel. We hope
that these measures can help to reduce the emission of greenhouse gases and air
pollutants, as well as reducing the burden on the environment and contributing to
environmental
protection.
 

Since the establishment of HKTVmall, we have started to build our self-managed distribution
fleet, and currently have about 350 trucks in operation daily.


The new truck with qualifying standard of “Euro VI OBD Phase D” uses the Inline
Six-cylinder Engine, cooled exhaust-gas recirculation (EGR) with an EGR rate of
25%, particulate filter (DPF) and BlueTec exhaust-gas treatment (SCR), which
further helps to reduce nitrogen oxides, carbon dioxide and particulate emissions.





Compared with the Euro V, the fuel consumption of the new model truck can be
reduced by 3 to 4%, effectively saving energy. In addition, the new truck can use
biodiesel, which is a renewable fuel manufactured from vegetable oils, animal fats,
waste cooking oil, etc., that helps to reduce greenhouse gas emissions.
 

Information provided by the supplier

 


HKTVmall is committed to developing the e-Commerce business and maintaining
high delivery efficiency and service quality. At the same time, we actively adopt
different measures to strengthen the awareness of environmental protection,
encouraging sustainable development for Hong Kong and all over the world.
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